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ZAPYTANIE
w sprawie drogi żwirowej o nr ewidencyjnym 51/10 

Mieszkańcy i jednocześnie właściciele drogi żwirowej o nr 51/10 w miejscowości 
Aleksandrowo złożyli w roku 2021 wniosek w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 
Lelis ww. działki w celu utworzenia drogi gminnej.

Pismem o nr IR-BG.6832.2.2021 z 3 sierpnia 2021 r. pan wójt zwrócił się do sołtysa 
sołectwa Aleksandrowo o „przeprowadzenie rozmów/negocjacji z właścicielami działek” […]
„w sprawie przekazania na rzecz Gminy Lelis części działek w celu utworzenia nawrotu lub 
objazdu do drogi powiatowej”. Domyślam się, że był to warunek przejęcia gruntu przez 
Gminę Lelis.

16 sierpnia 2021 r. sołtys wyraził chęć przeprowadzenia rozmów, jednak prosił o 
informację do kogo ma się zgłosić, aby te rozmowy przeprowadzić. 

16 września 2021 r. pismem nr BGG.6822.1.2020 sołtys otrzymał odpowiedź, że „ze 
względu na ochronę danych osobowych takie dane nie mogą zostać udostępnione”. 
Odpowiedź ta skutecznie blokowała sołtysowi możliwość skutecznej interwencji.

Moje zapytanie dotyczy działań jakie od sierpnia 2021 r. podjęła Gmina Lelis (nie 
licząc ww. pism do sołtysa), aby pomóc mieszkańcom Aleksandrowa w sprawie ich wniosku:

 czy ktoś z Urzędu Gminy w Lelisie próbował skontaktować się z właścicielami 
działek o nr 50/2 i 48/5 i próbował jakichkolwiek rozmów, aby ci właściciele 
przekazali część gruntów na rzecz gminy? Jeśli tak proszę o kserokopię 
korespondencji i wynik ustaleń.

 czy Urząd Gminy wystosował do mieszkańców, którzy wnioskowali o przejęcie ich 
gruntu jakiekolwiek pismo o toku toczącej się sprawy i podjętych w tej sprawie 
decyzjach? Jeśli tak proszę o kserokopię korespondencji.

Mieszkańcy w dalszym ciągu liczą na pozytywne rozpatrzenie ich wniosku przez pana
wójta. Odpowiedzi na zadane przeze mnie pytania rzucą światło na zaangażowanie włodarza 
na wysłany niespełna rok temu wniosek.
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